
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 990

Er ministeren enig i, at afgiften til staten for letvægtsplastbæreposer er for lille til i sig selv

at sikre overholdelse af direktiv 2015/720, fordi statsafgiften og produktionsprisen kun ud-

gør ca. halvdelen af de ca. 3 kr., som er den faktiske forbrugerpris, og at staten derfor

ikke har sikret en tilstrækkelig reduktion af forbruget gennem statsafgiften, fordi forbruger-

prisen i praksis kan være 0 eller 3 kr., selv når staten modtager afgiften for posen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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